
    ACTA DE LA REUNIÓ NÚM. 3 DE LA TAULA DE TREBALL DEL COMERÇ LOCAL
D’AMPOSTA “A LA VORA”

ASSISTENTS:
Sra. Anna Tomàs, Regidora de Comerç i Mercat

Sra. Xènia Casanova, Dinamitzadora del Mercat Municipal de l’Ajuntament d’Amposta
Sra. Anna Navarro, Tècnica de Comerç de l'Ajuntament d'Amposta

Sra. Lola Martínez, Tècnica de l'ERA, comunalitat d'Amposta 
Sra. Eva Campomar, Tècnica de l'ERA, comunalitat d'Amposta

Sra. Carme Millan, Pla d’Ocupació de Comerç de l’Ajuntament d’Amposta 

Comerciants assistents:
Sra. Mercè Torres, de Xesca 

Sra. Laura Arasa, de Calçats Minipreus
Sr. Joan Garcia, Ideos i president de Fecoam

Sra. Anna Rosselló, de Fecoam
Sra. Àngels Llansamà, de Nono

Sra. Rosa Puig, de Joieria Salvadó
Sra. Neus Fornós, d’Entreteles

A la Ciutat d’Amposta, el dia 2 d’abril de 2025.
Essent les nou hores i 5 minuts s’inicia la reunió corresponent al dia de la data  a la Sala
multifuncional de l’edifici del Sindicat, de la “Taula de Treball” del Comerç Local d’Amposta “A la

vora”,  amb les  persones relacionades anteriorment sota  la  Presidència de la  Sra.  Tomàs,
Regidora de Comerç i Mercat Municipal de l’Ajuntament d’Amposta. 

1. Presentació «Banc de les coses»
La Sra. Tomàs dona la benvinguda als assistents i agraeix la seva presència i presenta a Lola
Martínez i a Eva Campomar, tècniques de l’ERA, comunalitat d’Amposta. Fa temps a una
taula  de  treball  es  va  proposar  la  possibilitat  de  tenir  un  registre  dels  objectes  que
s’utilitzen per decorar els aparadors i que, un cop utilitzats,  desprès els podrien fer servir
altres comerços. Seria un espai d’intercanvi de coses i fins i tot, de recursos. 
La Sra. Campomar explica que realitzant aquesta actuació, es donaria visibilitat al comerç
de proximitat. La Sra. Martínez explica que això es podria fer en objectes de decoració de
Nadal o alguna eina. La Sra. Campomar comenta que des de l’ERA es donarà tot el suport
per dinamitzar aquest Banc de les coses. Els comerciants han de llistar els objectes que
volen  deixar,  fer-los  fotos  i  es  farà  un  catàleg  amb  ells.  La  Sra.  Martínez  diu  que  els
comerços han de dir quins objectes volen cedir, com volen que sigui el catàleg, el temps de
cessió de cada objecte, com es farà el préstec, que passaria si un objecte es fa malbé, etc...
La Sra. Tomàs comenta que la intenció és donar una segona vida als  objectes.  La Sra.
Martínez explica que són projectes de suport mutu i projectes de sostenibilitat.  Deixem
aquí la idea i si el comerç està interessat, que ens ho comuniqui a Comerç i ho traslladarem
a les tècniques de l’ERA per començar a treballar-ho. 

2. Aprovació acta anterior
La Sra. Tomàs aprova l’acta anterior. També informa als assistents que totes les actes de la 
Taula de Treball estan publicades a la pàgina web de l’Ajuntament. 
(https://www.amposta.cat/ca/n3/la-ciutat/comerc-i-empresa/comerc-a-la-vora)
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3. Concurs aparadors de la Festa del Mercat a la Plaça
La Sra. Tomàs explica que des de l’Àrea de Comerç s’ha enviat la informació del concurs
d’aparadors. Aquest any, els comerços que estiguin interessats hauran d’enviar un mail a
comerc@amposta.cat dient  que  volen  participar  i  hauran  d’enviar  una  fotografia  de
l’aparador. El termini s’acaba el 12 de maig.
Els  aparadors  hauran d’estar  guarnits  del  dia  12  al  18  de  maig  de  2025,  ambdós dies
inclosos. Totes les fotografies es publicaran al Facebook de l’Ajuntament d’Amposta a partir
del 12 de maig.  El 17 de maig a les 12h es tancarà la votació i l’aparador amb més vots
rebrà el distintiu de «Premi del Públic al millor aparador de la XVII Festa del Mercat a la
Plaça 2025» i  «Premi del Públic a la millor ambientació d’entitats i centres educatius de la
XVII Festa del Mercat a la Plaça 2025».
La Sra. Llansamà pregunta si es farà una ruta dels aparadors que s’apuntin al concurs. La
Sra. Tomàs diu que aquest any no, però s’està preparant un catàleg amb la història dels
locals  que  ocupen  actualment  els  comerços.  El  pas  següent  serà  preparar  una  ruta
comercial amb codis QR als aparadors. Aquesta fase es podria fer amb la subvenció del
Fons Next Generation de Turisme, es parlarà amb l’àrea corresponent. 

4. Comerç al carrer
La Sra. Tomàs proposa que la propera Taula de Treball tingui només un punt i sigui: com
reactivar el «Fora Estoc/Comerç al carrer». Hem de saber què volem fer i com. Demana als
assistents que a la propera Taula, tots aportem idees i puguem decidir què fer aquest any. 

5. AmpostaGo
La Sra. Tomàs explica que l’empresa està treballant en la plataforma i en breu esperem
poder posar-la en marxa. 

6. Fira diumenges, mercat de segona mà
La Sra. Tomàs explica que s’ha de treballar en aquest tema i s’ha de decidir la periodicitat i
la ubicació.  Es proposa l’Avinguda Josep Tarradelles perquè té ombra. Es podria tenir 2
ubicacions, una a l’estiu i una a l’hivern. S’ha de preparar la normativa i la Generalitat ens
l’ha d’aprovar. El Sr. Garcia diu que la finalitat d’aquest mercat és que el comerç local pugui
obrir aquells diumenges. I posa l’exemple de Cassà de la Selva. 

7. Normativa de comerç
La Sra. Tomàs explica la Normativa dels horaris comercials. Es genera un debat per saber
qui controla que es compleixen els horaris. La Sra. Tomàs comenta que des de l’Ajuntament
s’està treballant en crear una ordenança reguladora dels horaris. 

8. Altres assumptes
No havent altres assumptes de què tractar s’aixeca la sessió  essent les deu hores i 10
minuts i que com a Secretaria Delegada certifico.

Amposta, a data de signatura

Anna Navarro Gilabert
Tècnica de Comerç 
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